

Title (en)

Fusible bituminous lining sheet for protecting buildings.

Title (de)

Bituminöse Schweißbahn für Verwahrungszecke von Bauten.

Title (fr)

Band bitumineuse fusible pour la protection de bâtiments.

Publication

EP 0450143 A2 19911009 (DE)

Application

EP 90116626 A 19900830

Priority

- DE 4010791 A 19900404
- DE 4022338 A 19900713

Abstract (en)

In a fusible bituminous lining sheet for protecting buildings, having a surface protection consisting of mineral granules adhering to the surface, and at one longitudinal edge a strip which is free from mineral granules and to which the underside of the fusible lining sheet adheres, provision is made according to the invention for there to be along one transverse edge (15) of the sheet a strip (18) which is free from mineral granules and to which the underside (3) of the fusible lining sheet (1) adheres, and for the transverse strip (18) together with the longitudinal strip (17) to form a continuous adhesive surface (17, 18) free from mineral granules and extending over one longitudinal and one transverse edge (12, 15). <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einer Schweißbahn für Verwahrungszecke von Bauten, die einen Oberflächenschutz aus einer auf der Oberfläche haftenden Abstreitung und an einer Längskante einen abstreungsfreien Streifen aufweist, auf dem die Unterseite der Schweißbahn haftet, ist erfundungsgemäß vorgesehen, daß längs einer Querkante (15) der Bahn ein abstreungsfreier Streifen (18) vorgesehen ist, auf dem die Unterseite (3) der Schweißbahn (1) haftet, und daß der Querstreifen (18) mit dem Längsstreifen (17) eine über eine Längs- und eine Querkante (12, 15) durchgehende, ununterbrochene abstreungsfreie Haftfläche (17, 18) bildet. <IMAGE>

IPC 1-7

E04D 1/22; E04D 5/12

IPC 8 full level

E04D 1/22 (2006.01); E04D 5/12 (2006.01)

CPC (source: EP US)

E04D 1/22 (2013.01 - US); E04D 5/02 (2013.01 - EP); E04D 5/12 (2013.01 - EP)

Citation (applicant)

- US 1592760 A 19260713 - FISCHER ALBERT C
- EP 0352394 A1 19900131 - SOPREMA SA [FR]

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0450143 A2 19911009; EP 0450143 A3 19911227; DE 4022338 A1 19911010; DE 4022338 C2 19930909; DE 9018119 U1 19951026; IE 904408 A1 19911009

DOCDB simple family (application)

EP 90116626 A 19900830; DE 4022338 A 19900713; DE 9018119 U 19900713; IE 440890 A 19901206